
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/949.

Benyújtás dátuma: 2022-08-23 13:17

Parlex azonosító: 6KPIMPVF0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Oláh Lajos (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Önök szerint Magyarországon mekkora földterületen 
van parlagfű szennyezettség?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban számos kérdéssel fordultam Önhöz, illetve a kormányhoz a hazánkban egyre égetőbbé
váló parlagfű problémával. A K/658., K/661., K/663., K/664., K/665., K/666., K/667.,  továbbá a
K/668.  számú írásbeli  választ igénylő kérdéseimre Miniszter Úr összevont választ adott,  így  az
"Önök szerint Magyarországon mekkora földterületen van parlagfű szennyezettség?" című, K/661.
számú kérdésem minden bizonnyal elkerülte a figyelmét, mivel erre vonatkozó konkrét számadatról
nem  adott  tájékoztatást,  válaszában  kizárólag  olyan  információ  szerepelt,  hogy  a
gyomfelvételezések alapján a parlagfű a leggyakoribb gyomnövény hazánkban.

Tekintettel a fent elmondottakra, újra a következő kérdéssel fordulok Miniszter Úrhoz:

- Önök szerint Magyarországon mekkora földterületen van parlagfű szennyezettség?

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2022. augusztus 23.

 

                         Dr. Oláh Lajos
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